

5 天 4 晚 / 6 天 5 晚 曼谷 / 华欣之旅

TOUR CODE: BKH 5 / BKH 6

- 第一天 吉隆坡 / 曼谷**
集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机飞往曼谷。抵达后，由当地导游接待，并送往酒店休息。
- 第二天 曼谷 / 安帕瓦 / 华欣 (早/午/晚)**
早餐后，前往**三象神博物馆**形似一隻三头大象，内裡收藏很多具文化和宗教意义的文物。接着前往**铁路市场**是个露天市场，每当火车穿过时商贩便会收拾物品让火车经过，然后又若无其事继续做生意。随后前往安帕瓦参观**泰式甜品博物馆**，在这收集各种各样泰国古老甜品。接着前往**聖托里尼主题公园**一个以希腊的聖托里尼岛的标志蓝白小屋为主题（不含主题乐园门票）。继续前往**瑞士绵羊农场**一个拥有欧洲国家风格的农场。晚上您可自由购物于**华欣夜市**，一条长街售卖着许多衣服、工艺品、水果等，应有尽有！
- 第三天 华欣 (早/午/晚)**
早餐后参观**往日情怀古城小镇**，是泰国第一座与环保主题融合在一起的复古小镇，所有建筑材料都来自当地的学校不要的旧木材和浪板所组成的。接着前往**爱与希望皇宫**，一座以 1080 支土柱支撑起的 16 栋木制高脚宫殿，这些房舍是由长廊连接在一起，从陆上延伸至海滨。随后到**华欣火车站**一个以泰国风格为基调，还有加入当时风行的维多利亚建筑设计，以前两个元素设计了皇室人员候车室。继续前往**筷子山**，这座山有几座寺庙同时也居住着大量的猴子所以被称为猴子山。接着前往**大吉利寺-龙普陀大师**，这位是泰国人民心目中最重要的一位大师，他有着化海水为淡水的神奇力量，他的各种善行和恩惠让泰国人口口相传。随后前往**Khao Hin Lek Fai 观景台**，在这您可欣赏华欣美丽的景色。
- 第四天 华欣/曼谷 (早/午/-)**
(供 五天四晚 曼谷/华欣 - BKH 5)
早餐后，返回曼谷参观**丹嫩莎杜-正宗水上浮动市场**，您可以亲眼目睹船只载着当地纪念品及水果沿河售卖。过后前往**杜莎夫人蜡像馆**，与世界各地的名人蜡像来个近距离接触。
- (供 六天五晚 曼谷/华欣 - BKH 6 - 每逢星期三出发) (早/午/-)**
早餐后，前往**桂河**一条位于泰国西部的河。继续前往**安帕瓦水上浮动市场**，这是目前唯一一个泰国晚上的水上市场，在这拥有真正本地食品，小吃和创新的装饰品。
- 第五天 曼谷/吉隆坡 (早/-/-)**
(供 五天四晚 曼谷/华欣 - BKH 5)
早餐后，办理退房手续。过后送往机场乘搭客机返回家园。
- 曼谷 (早/-/-)**
(供 六天五晚 曼谷/华欣 - BKH 6 - 每逢星期三出发)
早餐后，自由活动，您可自由购物或参加自费项目以更深一步探索曼谷市区。
- 第六天 曼谷/吉隆坡 (早/-/-)**
早餐后，办理退房手续。过后送往机场乘搭客机返回家园。

以上行程仅供参考，最后安排以当地旅行社为准

5D 4N / 6D 5N BANGKOK / HUA HIN

TOUR CODE: BKH 5 / BKH 6

DAY 1 KUALA LUMPUR / BANGKOK

Assemble at KLIA and board the flight to Bangkok – the capital city of Thailand. Upon arrival, meet and greet by local tour guide and transfer to hotel for check in.

DAY 2 BANGKOK / AMPHAWA / HUA HIN

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Erawan Museum**. It is a giant three-headed elephant art display. Continue journey to **Maeklong Railways Market**. Before the train arrives in the town, the market stallholders have to pull back their awnings and remove their product from the tracks. Next proceed to Amphawa and visit **Thai Dessert Museum**. The museum has a nice collection of replica desserts coupled with lots of interesting information about them. After that proceed to **Santorini Park** (exclude ride), a theme park with an open air mall that resemble Santorini Island in Greece. Next visit **Swiss Sheep Farm**, it has been described as a kind of theme park for Thais to take pictures of themselves. In evening proceed to **Cicada Night Market** a place where you can appreciate art, enjoy a myriad of activities, savour good international food and shop till you drop.

DAY 3 HUA HIN

(B/L/D)

In this morning, proceed to **Plearnwan Eco Vintage Village Market** where is Thailand's first Eco Vintage Village. Next visit the **Maruekatayawan Palace** is billed as the longest teak wood house in the world due to its long terraces heading down to the beach. Continue journey to **Hua Hin Railway Station** one of the oldest in Thailand and its main feature is The Royal Waiting Room that used to welcome King and his court when they were visiting the town. After that transfer to **Chopstick Hill**. Visitor can get an enchanting view of the mighty peaks of the hills dotted with a huge Buddha statue on them. Next proceed to **Wat Huey Mongkol** is the biggest statue perched atop a pavilion just outside the monastery. **Khao Hin Lek Fai** a trip up the steep road to the top provides a scenic view of the town, beach, Gulf of Thailand and the Royal Hua Hin Golf Course.

DAY 4 HUA HIN / BANGKOK

(B/L/-)

(For 5 Days 4 Nights Bangkok / Hua Hin – BKH 5)

After breakfast, transfer back to Bangkok and proceed to **Damnersaduak Floating Market** you may take a small boat ride into the floating market. Continue journey to **Madame Tussaud**, getting up close and personal with the world's biggest stars.

(For 6 Days 5 Nights Bangkok / Hua Hin – BKH 6 – Depart Every Wed)

(B/L/-)

After breakfast proceed to **River Kwai** also known as the Si Sawat and it is a river in western Thailand. Next proceed to **Amphawa Night Floating Market** the market is open on weekends from mid-afternoon till dark.

DAY 5 BANGKOK / KUALA LUMPUR

(B/-/-)

(For 5 Days 4 Nights Bangkok / Hua Hin – BKH 5)

After breakfast, check out hotel and transfer to Bangkok International Airport for departure flight back to Kuala Lumpur.

BANGKOK

(B/-/-)

(For 6 Days 5 Nights Bangkok / Hua Hin – BKH 6 – Depart Every Wed)

This morning you may enjoy your free time to explore the city.

DAY 6 BANGKOK / KUALA LUMPUR

(B/-/-)

After breakfast, check out hotel and transfer to Bangkok International Airport for departure flight back to Kuala Lumpur.

THE ABOVE ITINERARY IS SUBJECT TO CHANGE UPON FINAL DISCRETION OF THE LOCAL LAND OPERATOR